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PROTOKOLL SM 01/2022 

Datum: 2022-??-?? 

Plats: Telefonmöte  

Säkerhet och Miljökommitté Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 
* 
* 
* 

 
 

Pernilla Karlsson, ordförande 
Tord Janervik, Bana 
Jan-olof Nyman säkerhet 
Börje Fröberg, bana 
Frankie Larsen 
Maria Landerås, bsa 
 
 

 Under §000: 
 

… 
 

 Under §§000-000: 
 

… 
 

 Frånvarande: Ulf jernström 
   
 

§ 01 Mötets öppnande 
§ 02 Föregående mötesprotokoll 
§ 03 Fastställande av mötets dagordning 
§ 04 Pågående ärenden 
§ 05 Ekonomi 
§ 06 Banbesiktarutbildning 
§ 07 Kommittéträff/sportgrensträff - sammanfattning 
§ 08 Miljö – FIA projekt 
§ 09 Verksamhetsberättelse 
§ 10 IUP – utbildningsplattform 
§ 11 Förslag på banbesiktare 
§ 12 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana 
§ 13 Bilsportgalan 2022 
§ 14 Övrigt 
§ 15 Nästa möte 
§ 16 Mötets avslutande 
 

§ 01 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 

§ 02 Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll uppläses och godkändes. 

§ 03 Fastställande av mötets dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 
 

§ 04 Pågående ärenden. 
Saknar svar från styrelsen angående ett säkerhetsärende. 
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§ 05  Ekonomi.           

 Vi diskuterade budgeten för 2022. 

§ 06 Banbesiktarutbildning.  

Finns material och planerar startdatum. Tar hjälp av Disa med planering och        
upplägg. 

§ 07 Kommittéträff/sportgrensträff 

 Pernilla informerade om händelserna från träffen i Stockholm. 

§ 08 Miljö – FIA projekt 

Vi har sökt pengar från FIA till ett projekt inom biologisk mångfald och fått 150 000kr. 

SBF skjuter till lika mycket.  

Detta projekt går ut på att vi skall undersöka och registrera biologisk mångfald på tre banor i 
Sverige. Falkenberg, Höljes och i Sundsvall. 

§ 09 Verksamhetsberättelse. 

 Inkomna berättelser från miljö, bana, bsa, dock saknas från säkerhet. 

§ 10 IUP – utbildningsplattform. 

 Pernilla Karlsson informerade om sista mötet om IUP, kommer vara ett nytt möte. 

  
§ 11 Förslag på banbesiktare. 
 
 Har inkommit en intresseanmälan för att bli besiktare. 
 
§ 12 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana. 
  

Miljö: Planerar för ett nytt miljöforum tillsammans med Svemo, planerad till Marsmånad.. 
 
BSA: Maria Landerås hade inget att informera om. 
 
Säkerhet: Ulf Jernström har fått in ett par olycksrapporter. Efter olyckan i Hultsfred 
upptäcktes att krishanteringsplanen inte fungerar, något att ta tag i igen. 
 
Bana: Tord Janervik informerade om uppföljningen av senaste mötet om 
banbesiktningsregistret. Inkommit uppgifter om gjorda besiktningar. 
 

§ 13 Bilsportgalan 2022 
  
 Galan är flyttad, våra anmälningar kvarstår. 
 
§ 14 Övrigt.  
 

Inget övrigt. 
 
§ 15  Nästa Möte. 
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 Ordföranden kallar vid behov. 
 
§ 16 Mötets avslutande. 
 
 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Frankie Larsen Pernilla Karlsson 
 


